
OR-RM.0012.7.5.2025 

Protokół Nr 1/25 

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Rady Miejskiej w Koronowie 

odbytego 14 stycznia 2025 r. 

w Urzędzie Miejskim w Koronowie 

 

 Przewodnicząca komisji Pani Agnieszka Radwan o godzinie 14:00 otworzyła 

posiedzenie komisji. W posiedzeniu wzięło udział 4 członków komisji:   

 - Agnieszka Radwan – przewodnicząca 

 - Adam Brona – sekretarz 

 - Olech Raddatz – członek 

 - Tomasz Piasecki – członek, 

co wobec składu komisji wynoszącego 5 członków komisji, stanowi kworum 

pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 Nieobecny: Mariusz Weleziński – członek komisji. 

 

Poza tym obecni byli: 

- Krzysztof Zająkała – Z-ca Burmistrza 

- Marcin Will – Radca Prawny UM 

- skarżący 

 

Lista obecności uczestników posiedzenia stanowi Załącznik nr 1 niniejszego 

protokołu. 

 

Następnie przewodnicząca komisji przedstawiła porządek posiedzenia, do którego nie 

wprowadzono zmian. 

 

 Porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie posiedzenia komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Bieżące rozpatrywanie skarg, wniosków i petycji zleconych przez Radę Miejską 

w Koronowie. 



3. Rozpatrzenie petycji. 

4. Sprawy bieżące komisji. 

5. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

 

Ad. 2. Bieżące rozpatrywanie skarg, wniosków i petycji zleconych przez Radę 

Miejską w Koronowie. 

 

 Pani Agnieszka Radwan odczytała skargę na działalność Burmistrza Koronowa 

oraz całą korespondencję do niej załączoną.  

Przed posiedzeniem komisji Pani Przewodnicząca poprosiła o ustosunkowanie 

się do skargi księgowości, treść odpowiedzi odczytała zgromadzonym. Wytłumaczono 

w niej, że skarżący dopiero w płatności z marca 2024 podniósł zlecenie stałe do 

odpowiedniej stawki za odpady. Wysokość opłaty została podniesiona przez Radę 

Miejską jesienią 2023. Zaległości powstałe z powodu braku aktualizacji kwoty na 

stałym zleceniu skarżącego były powodem upomnienia z urzędu. 

O godzinie 14:29 członek komisji Olech Raddatz opuścił posiedzenie. Pozostało 

3 członków, co nadal stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji. 

   Podczas dalszej dyskusji wytłumaczona została sytuacja z 06/02/2024. 

Podczas rozmowy telefonicznej skarżącego z pracownikiem urzędu, nie został on 

poinformowany o nowych zaległościach. System księgujący pokazuje wpłaty za 

poprzedni miesiąc dopiero 15 dnia miesiąca kolejnego. Podczas rozmowy pracownik 

UM nie wiedział jeszcze, że skarżący nadal przelewa niższą, starą stawkę za odpady. 

Natomiast po tej rozmowie skarżący zmienił swoje zlecenie stałe w banku na 

prawidłowe, zaczynając od marca, ale nie wziął pod uwagę, że powinien również 

dopłacić zaległości powstałe w pierwszych wpłatach z 2024 roku. Jako, że według 

przepisów przy zaległościach nie przekraczających 10-ciokrotności kwoty upomnienia 

urząd nie musi informować płatnika wcześniej niż pod koniec roku, skarżący nie 

dowiedział się, że nadal ma niedopłatę aż do kolejnego upomnienia, które otrzymał w 

listopadzie 2024.  

 Po dyskusji skarżący zrozumiał brak winy ze strony pracownika urzędu. 

 Po obradach komisja w trzyosobowym składzie głosowała „za” 0, „wstrzymało 

się” 0, „przeciw” 3. Komisja zaopiniowała Radzie Miejskiej brak zasadności skargi.    

 

 

 

 

 

 



Ad. 3. Rozpatrzenie petycji. 

 

 Odnośnie petycji Komisja zwróci się do Burmistrza z prośbą o szersze 

informacje o planowanych inwestycjach w tym rejonie i ewentualnej możliwości ujęcia 

zgłoszonej ulicy w przyszłe plany inwestycyjne. 

 

Ad. 4.  Sprawy bieżące komisji. 

 

 Pan Radca Prawny UM przypomniał o zasadach składania i rozpatrywania 

skarg, wniosków i petycji zgodnie z KPA i Ustawą o Petycjach. 

 

Ad. 5. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

 

 Wobec zrealizowania porządku posiedzenia przewodnicząca komisji Pani 

Agnieszka Radwan zamknęła posiedzenie komisji o godz. 15:40. 

 

 

Protokół sporządził:      Przewodnicząca Komisji 

 /-/ Adam Brona                                                                   /-/  Agnieszka Radwan 

Sekretarz Komisji 


